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Vragen van de leden Van Gerven en Van Nispen (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de Minister van 
Veiligheid en Justitie over het bericht dat het aantal rechtszaken over zorg fors 
is gestegen (ingezonden 22 september 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat het aantal rechtszaken over de zorg en 
ondersteuning door gemeenten fors is toegenomen?1 

Vraag 2
Bent u verrast dat het aantal rechtszaken blijft toenemen? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 3
Is de toename van rechtszaken volgens u het gewenste resultaat van uw 
bezuinigingsbeleid? Waarom verzuimt u in te grijpen? 

Vraag 4
Is bekend wat de maatschappelijke kosten zijn naar aanleiding van het aantal 
rechtszaken over de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo)? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de uitspraken van organisatie Iederin dat de Wmo niet 
werkt, aangezien passende zorg en ondersteuning door veel gemeenten 
kennelijk niet lukt zonder de tussenkomst van een rechter? 

Vraag 6
Wat is de reden dat u geen stelselverantwoordelijkheid neemt, ondanks dat 
het aantal rechtszaken fors toeneemt? In hoeverre heeft het aanspreken van 
gemeentes tot concrete verbetering geleid? 

Vraag 7
In hoeveel procent van de rechtszaken is de gemeente in het ongelijk gesteld, 
en wat waren daar de redenen van? Wat is uw reactie daarop, en hoe gaat u 
ervoor zorgen dat dit niet meer voorkomt? 

1 http://nos.nl/artikel/2058389-aantal-rechtszaken-zorg-opnieuw-fors-gestegen.html
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Vraag 8
Deelt u de mening dat het onverstandig is de griffierechten te verhogen, en te 
bezuinigen op de rechtsbijstand, als dit kan betekenen dat meer mensen hun 
recht niet meer kunnen halen bij een tekortschietend overheidsbeleid? Zo 
nee, waarom niet?
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